
Styrelsemöte i Gladur, Roslagens islandshästförening 

Datum: 2020-12-21 

Närvarande: Ella Brolin, Léanne Lindqvist, Malin Ring, Linda Eriksson, Monica Hurtig  

 

§1 Val av justerare 

Léanne Lindqvist 

§2 Godkännande av dagordningen 

Godkännes 

  

§3 Inkommande/avgående post 

Ella har vidarebefordrat det som är av vikt på mailen 

 

§4 Ekonomi 

Monica redogör och det ser bra ut 

 

Ella har varit i kontakt med Fortnox 

  

§5 Tävlingsutskottet 

 

Bokat Jälla 6/2 

och Istölt 6/3 

 

KM planeras för hösten 2021 

 

Blir eventuellt av, eventuellt inte 

 

31/12 tas Icescale bort 

 

 

§6 Ungdomsutskottet 

 

Det är svårt att göra aktiviteter i dagsläget. Vi behöver ha ett uppstartsmöte för att få igång alla, så 

det får vänta till corona är över.  

               

 

§7 Fritidsutskottet 

 

Roligt med Instagram-utmaningen 

Styrelsen har tidigare beslutat om att sponsra priser 

 

 

§8 Avelsutskottet 

 

Föl- och unghästmönstringen var uppskattad. Preliminärt datum söndag den 26/9 -2021 

 

Skulle behövas en nyuppstart, vilket inte är aktuellt i dagsläget 

 

§9 Tidningsutskottet 



  

Fototävlingen blev uppskatta och repris planeras 

 

Julnummer är på gång 

 

 

§10 Hemsida och Facebook 

 

Status quo 

 

IdrottOnline – hemsidan ska tas bort.   

 

Monika kollar på fakturan från Hemsida24, om vi har betalat för uppgraderingen 

 

 

§11 Upplandsdistriktet 

 

Lisa är representant. Malin hör med henne om lägesuppdatering.  

 

§12 Föregående protokoll 

  

Ann har fått tillgång till IdrottOnline 

 

§13 Att göra listan 

 

Linda för dagens lista 

 

 

§14 Övrigt 

 

Valberedningen,  

Arbetsbeskrivning gällande valberedningen behövs. Ella har förslag på utkast till detta vilket hon 

skickar till valberedningen. 

 

Skeid och Gladur – hopslagning.  

Diskussion förs och Linda återkopplar till Göran.  

 

Styrelsen tar beslut om sammanslagning med Skeid. Styrelsen är positiv till detta på premisserna att 

Gladur behåller sitt namn, styrelse, infrastruktur och stadgar.    

 

Styrelsen beslutar att styrelsen får tillbaka medlemsavgiften för 2020 

 

Monica är kvar som kassör 

  

Förslag finns att göra en gemensam digital plattform, Léanne kollar på det.  

 

Beslutar om att årsmötet för 2021 blir den 10/3, digitalt 

  

 



 

§15 Nästa möte 

14/1 kl. 19 – på Zoom 

 

 

  

  

 

 

 Sekreterare    Justerare 


